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Ordningsfråga: Ärendelistan 

I dagens agenda behandlas skattesatsen före planeringsdirektivet (budgeten). Eftersom det 
inte är valår i år, som det var förra året, finns det ingen anledning att besluta om 
skattesatsen före budgeten. Vid valår finns enligt kommunallagen möjlighet för det 
nyvalda fullmäktige att ändra skattesats som beslutats av gamla fullmäktige 
(Kommunallagen 11 kap. §11där det står "Budgeten ska därefter fastställas före december 
månads utgång. Fullmäktige får då fastställa en annan skatte- eller avgiftssats än den som 
har bestämts tidigare". Detta har bl a klargjorts tydligt i skrivelse hos Uppsala kommun 
inför fastställandet av skattesats där för 2019 (Dnr KSN-2017-3559), vilket med viss 
tydlighet antyder att skattesatsen är beroende av budgetbeslutet.) Bestäms skattesatsen före 
budgetdiskussionen, kommer fullmäktige i princip att fatta beslut i blindo. Om 
argumentation för en föreslagen skattesats inbegriper motiveringar utifrån en ännu inte 
beslutad budget, kommer diskussionen om budget och dess innebörd att göras överflödig 
och ledamöterna i fullmäktige att ställas inför fullbordat faktum när budgeten och 
planeringsdirektiven ska behandlas. Det kan måhända ses som en genomtänkt politisk 
strategi från majoriteten för att slippa diskussion. Men ett sådant förfaringssätt hör inte 
hemma i en demokrati. 

I Mjölby gör man tvärt om. Där behandlas budgeten (planeringsdirektiven) först och 
skattesatsen bestäms därefter. Oss synes det vara en förståndigare ordning och ge mer reda 
i fullmäktiges behandling av frågorna. 

Vi yrkar därför på att "Planeringsdirektiv 2020med plan för 2021–2022 -Ödeshögs 
kommun" behandlas innan "Skattesats 2020". 
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